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La Generalitat «veurà bé» soterrar la MAT tal i com diu Brussel·les si satisfà a «tothom»

Acn/DdeG, Girona.
El conseller de Governació i Administracions Públiques, Joan Puigcercós, va valorar ahir amb
«prudència extrema» l'informe lliurat a la Comissió Europea pel coordinador europeu de la
interconnexió elèctrica amb França, Mario Monti, on proposa soterrar bona part del traçat de la línia
de molt alta tensió (MAT). Puigcercós va dir que el Govern encara no té constància formal de la
proposta, però va avançar que l'estudiaran i que en pren «bona nota». «El soterrament és una solució
tècnica que s'ha apuntat», va dir, tot remarcant que ara la Unió Europea avala que és possible. «Si és
una solució que ha de satisfer a tothom», va dir, «el Govern ho veurà bé».
Puigcercós va recordar que «en algun moment algú deia que el soterrament no era possible», en
referència al posicionament «en algun moment» d'alguna de les companyies afectades. El conseller,
però, va remarcar que ara mateix no tenen «prou documentació per saber l'abast de la proposta» i va
fer una valoració amb «prudència extrema».
En tot cas, va celebrar «tot el que sigui desencallar problemes» i es va mostrar convençut que «el
soterrament seria molt ben vist per part de molts sectors que en els seus moments eren reticents o
tenien certa distància amb una infraestructura d'aquestes característiques». «Si és una solució que ha
de satisfer a tothom», va dir, «el Govern ho veurà bé».
Martinoy demana equilibri
Per la seva banda, el delegat del Govern a les comarques gironines, Jordi Martinoy, va destacar que
qualsevol solució que es proposi per interconnectar la MAT, i que equilibri «el dèficit energètic de la
demarcació amb la preservació del paisatge» serà ben vista des del territori. El delegat, però, es va
mostrar prudent i va recordar que el document no és vinculant, i que seran l'Estat espanyol i el
francès qui hauran de prendre la decisió. Martinoy va afegir que l'informe del mediador europeu
Mario Monti només se centra en el tram de la interconnexió elèctrica i que no té caràcter vinculant.
«Decidir la proposta correspon als governs estatal i francès», va indicar.
En referència al paper que tindrà la Generalitat, Martinoy va posposar pronunciar-se oficialment
sobre aquest punt fins que no s'hagi celebrat la cimera entre els presidents Zapatero i Sarkozy.
«Seran els departaments d'Economia i Medi Ambient, que tenen competència sectorial en aquest
afer, els qui es pronunciaran», va declarar el delegat.


